
حضور اکیپ های درمان در منطقه چنار محمودی / عبور از مراحل دشوار در زمینه تحریم
دارو

به گزارش خبرنار پایاه خبری انجمن داروسازان تهران( آیفا تهران )، سعید نم، روز شنبه در نشست خبری شصت و ششمین اجلاس

وزرای بهداشت کشورهای منطقه مدیترانه شرق، که در ستاد وزارت بهداشت برگزار شد، گفت: امسال این اجلاس از ۲۲ تا ۲۵ مهر ۹۸ به

میزبان تهران برگزار م شود.

وی با اشاره به اهمیت برگزاری این اجلاس در تهران، افزود: حضور وزرای بهداشت کشورهای منطقه مدیترانه شرق در تهران، م تواند نشان

از مدیریت نظام سلامت جمهوری اسلام ایران در پیشبرد اهداف سلامت باشد.

نم، از این اجلاس به عنوان ی از ممتاز ترین اجلاس ها نام برد و گفت: برگزاری چنین نشست با اقبال کشورهای منطقه و مسئولان ارشد

سازمان جهان بهداشت، در تهران نشان از شست سیاست های خصمانه علیه جمهوری اسلام ایران است.

وزیر بهداشت با اشاره به همراه سازمان جهان بهداشت در برگزاری این اجلاس در تهران، تاکید کرد: در اجلاس وزرای بهداشت کشورهای

منطقه مدیترانه شرق در تهران، موضوعات مهم بهداشت در سطح کشورهای منطقه در قالب اسناد مورد بررس قرار مگیرد.

وی ادامه داد: خروج این اسناد در قالب قطعنامه، نقشه راه، تصمیمات و اقدامات مصوب و برنامه عملیات به کشورها جهت سیاستذاری

و برنامهریزی در سطوح کشوری ارائه مشود که به موجب آن  کشورهای عضو، خود را متعهد به اجرای مفاد آن اسناد مدانند.

وزیر بهداشت افزود: حاصل این نشست ی بیانیه خواهد بود که به عنوان بیانیه تهران نام دارد.

وی ادامه داد: در این نشست از دستاوردهای حوزه سلامت کشور صحبت خواهیم کرد.

وزیر بهداشت در پاسخ به سئوال خبرناری در ارتباط با موضوع ظرفیت پذیرش پزش، گفت: ما شاهد افزایش ۲۵ درصدی سهمیه های

پزش بوده ایم. ضمن اینه برای شائبه ایجاد نشدن در بحث سهمیه ها، دستور دادم که معادل آن ظرفیت تحصیلات تمیل را بالا ببرند که

افراد نخبه فر ننند جای آنها را گرفته اند.

وی در ارتباط با قیمت دارو، افزود: تلاش کرده ایم برای آن دسته از داروهای خاص قیمت ها را تا دو برابر برای تولید داخل بالا ببریم که تولید

این داروها در کشور صرفه اقتصادی برای تولید کنندگان داخل داشته باشد.

https://iphatehran.com/%d8%ad%d8%b6%d9%88%d8%b1-%d8%a7%da%a9%db%8c%d9%be-%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%af%d8%b1%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%af%d8%b1-%d9%85%d9%86%d8%b7%d9%82%d9%87-%da%86%d9%86%d8%a7%d8%b1-%d9%85%d8%ad%d9%85%d9%88%d8%af/
https://iphatehran.com/%d8%ad%d8%b6%d9%88%d8%b1-%d8%a7%da%a9%db%8c%d9%be-%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%af%d8%b1%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%af%d8%b1-%d9%85%d9%86%d8%b7%d9%82%d9%87-%da%86%d9%86%d8%a7%d8%b1-%d9%85%d8%ad%d9%85%d9%88%d8%af/


وزیر بهداشت در ارتباط با موضوعات مورد بحث در اجلاس تهران، گفت: توجه به سب زندگ، بیماری های غیر واگیر، پرستاری در منزل

و…، و نقش سلامت در صلح جهان، از جمله موضوعات مورد بحث در اجلاس تهران خواهد بود.

نم ادامه داد: ی از مباحث مورد توجه در این اجلاس، اعلام مظلومیت مردم ایران از آثار تحریم های ظالمانه آمریا خواهد بود که

دسترس به دارو و تجهیزات پزش را دشوار و سخت کرده است.

وی افزود: تا این لحظه اجازه نداده ایم هیچ بیماری از دسترس به داروهای خاص از جمله بیماران تالاسم، محروم شوند. اما مسیرهای تامین

دارو در شرایط تحریم، دشواری ها و مشلات خاص خودش را دارد که تلاش کرده ایم از این مراحل عبور کنیم.

نم گفت: در رابطه با داروهای اساس کمبود قابل توجه نداریم.

وزیر بهداشت با عنوان این مطلب که دنیا نم تواند ایران را نادیده بیرد، افزود: در مراودات بین الملل، اگر عزت و کرامت خودمان را حفظ

کنیم، هرگز متضرر نخواهیم شد.

وی با اشاره به برنامه بسیج مل کنترل فشار خون در کشور، گفت: دبیرکل سازمان جهان بهداشت، بابت این حرکت مل ما، پیام تبری به

رهبری ارسال کردند که این بزرگ ترین خفت برای دشمنان نظام جمهوری اسلام ایران است.

نم با اشاره به موضوعات مورد بحث در اجلاس تهران افزود: موضوع مدیریت بیمارستان در منطقه، پزش خانواده، بیماری های

واگیردار و…، از دیر مباحث خواهد بود که در این اجلاس مورد توجه قرار خواهد گرفت.

وزیر بهداشت در ارتباط با موضوع توریسم سلامت، گفت: در حاشیه این نشست در ارتباط با توریسم سلامت، گفتوهای خواهیم داشت.

وی در ارتباط با خدمات وزارت بهداشت در راهپیمای اربعین، افزود: اکیپ های زیادی برای کنترل بهداشت محیط گذاشته ایم. ۱۱۰۰ دستاه

آمبولانس به همراه برپای بیمارستان در مرزها، استفاده از ظرفیت اورژانس و…، در این مراسم معنوی، در خدمت زائران خواهد بود.

وزیر بهداشت در ارتباط با موضوع حذف سقف بیمه ها، گفت: با این اقدام ما، ۵۵ درصد از دانشاه های علوم پزش مشل پیدا نردند و

۳۰ درصد تقریبا سر به سر هستند که قرار شد در نشست بعدی روسای دانشاه های علوم پزش، موضوع مورد ارزیاب مجدد قرار بیرد.

نم در ارتباط با از دست دادن بازار داروی منطقه بعد از برجام، افزود: در سفری که به کشور عراق داشتم، وزیر بهداشت این کشور را

متقاعد ساختیم که داروهای ایران با کیفیت ترین داروها هستند و راه صادرات دارو به عراق را هموار ساختیم.

وی در ارتباط با تعرفه های پزش و پایین بودن آن نسبت به کشورهای منطقه، افزود: قرار نیست سیاست های تعرفه ای ما با کشورهای

منطقه پایه گذاری شود. ما سیاست های خودمان را در تعیین تعرفه ها داریم، اما آنچه که جامعه پزش را بیشتر از تعرفه ها دلخور کرده

است، ب احترام به این سرمایه های اجتماع است. ما نباید اجازه بدهیم جایاه جامعه پزش مورد ب مهری قرار بیرد، زیرا تبعات آن



متوجه سلامت مردم خواهد بود.

نم در ارتباط با آمار مصرف الل در ایران، گفت: آمارها و گزارش های که در ارتباط اعلام شده است، نادرست و غلط است.

وزیر بهداشت در ارتباط با ماجرای روستای چنار محمودی، گفت: ما داشتیم خیل آرام و به دور از جنجال، پییر وضعیت ویروس اچ آی وی

در این منطقه بودیم که به یباره به واسطه ی نفر این موضوع رسانه ای شد.

وی ادامه داد: در این ماجرا، دشمنان نظام جمهوری اسلام به دنبال پروژه مشروعیت زدای از جمهوری اسلام ایران بودند. با توجه به اینه

ما م خواستیم طرح مل کنترل دیابت را کلید بزنیم، آنها م خواستند مردم را از هماری در این طرح مل دلسرد کنند و اجازه ندهند مثل

بسیج مل کنترل فشار خون، شاهد هماری مردم باشیم. در واقع دشمنان ما م خواستند به این بهانه ، دستاوردهای طرح مل کنترل فشار

خون را که با مشارکت ۴۰ میلیون هموطنان همراه شد، زیر سئوال ببرند.

نم تاکید کرد: در حال حاضر اکیپ های ما در منطقه چنار محمودی مستقر هستند و مراقبت های لازم را انجام م دهند.

وی با اشاره به نامه ای که مورد سواستفاده قرار گرفته بود، گفت: در متن نامه بنده از واژه روابط نامطلوب استفاده کرده ام که آن را به روابط

نامشروع تغییر داده بودند و م خواستند ذهنیت مردم را مشوش سازند.
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